

Application for Professional Indemnity Insurance 2022/23

EATA HK and *AIA International Limited* have worked out the professional indemnity insurance with the *Excel Insurance Brokers Limited* for local expressive/creative arts therapists. The policy would be effective during 1st Nov 2022 – 30th April 2023 for the special round offered to the new EATA HK Members as fresh graduates of EATA HK recognized expressive arts programmes. The half year premium is HK\$450 (Levy excluded) per person.

I. Requirement for joining the insurance:

(1) The applicant should be

- i. Registered Expressive Arts Therapist (REAT) with the International Expressive Arts Therapy Association (IEATA); OR
- ii. Registered Arts Therapist (AThR) with the Australian, New Zealand and Asian Creative Arts Therapies Association (ANZACATA); OR
- iii. Registered creative arts therapist, including art therapist, music therapist, dance and movement therapist, and drama therapist accredited by a qualified professional body; OR
- iv. Expressive/creative arts therapy intern under clinical supervision by a qualified supervisor upon completion of a recognized training program hosted by an accredited university/training institute,

(2) The applicant should apply through the EATA HK with valid membership.

II. Application Procedures:

1. Please update your membership and Email the completed required Review Form of EATA HK to membership@eatahk.org on or before 02/10/2022. If forms or supporting documents are incomplete or inaccurate, the purchase process of professional indemnity insurance cannot be proceeded.
2. Your applications and documents will be reviewed by a reviewer with recognised qualification of Expressive Arts Therapy/Creative Arts Therapy. If your application is approved, you will receive a confirmation email for buying the professional indemnity insurance on or before 15th October and receive a Paypal invoice issued by EATAHK.
3. Please kindly complete the proposal form to AIA International Limited and pay for the Paypal invoice on or before 20th October. Your proposal form to AIA International Limited and payment will be forwarded to the AIA International Limited Mr. Benne YAU Wai Hung (9252 2136) will help with the follow-up.
4. The actual effective date and fee of professional indemnity insurance will be finalised by AIA International Limited.

III. Results:

A certificate will be issued by AIA International Limited to each successful applicant.

If you have any enquiries about the insurance application procedures, please feel free to email us (membership@eatahk.org) .

申請專業責任保險須知 2021/22

本會與「AIA International Limited」已成功為本地表達/創意藝術治療師取得由「Excel Insurance Brokers Limited」提供的專業責任保險。新一期由香港表達藝術治療協會認可的應屆畢業生會員的保單將於2022年11月1日至2023年4月30日生效，個人的半年保費為港幣\$450元（不包括保費徵費）。

I. 投保資格

(1) 申請人須為

- i. 國際表達藝術治療協會(IEATA)的註冊表達藝術治療師(REAT)；或
- ii. 澳洲、紐西蘭及亞洲創意藝術治療協會(ANZACATA)註冊藝術(表達藝術)治療師(AThR)；或
- iii. 由認可專業團體頒發的註冊創意藝術治療師，包括藝術治療師、音樂治療師、舞動治療師和戲劇治療師；或
- iv. 已完成認可大學/院校之訓練課程，並由合資格督導員提供臨床監督的見習表達/創意藝術治療師；

(2) 申請人需擁有本會之有效會籍，並透過本會申請。

II. 申請程序

1. 請更新會員資格並於02/10/2022 或以前將填妥之驗證表格電郵至：membership@eatahk.org。如果表格填寫有誤或缺少相關文件，以致未能如期進行有關審批，有可能無法成功購買保險。
2. 您的申請和文件將發送給認可註冊表達藝術治療師/創意藝術治療師進行檢閱及審批，如果您的申請獲得批准，您將在 10 月 15 日或之前收到購買專業賠償保險的確認電子郵件，並收到 EATAHK 的Paypal 發票。
3. 請在 10 月 20 日或之前填寫保險計劃投保書給 AIA International Limited 並支付您提交的保險計劃投保書和付款將被轉發到 AIA International Limited，由Mr. Benne YAU Wai Hung (9252 2136) 跟進。
4. 保險的實際生效期與保費由保險公司AIA International Limited 最後決定。

III. 申請結果

成功投保者將獲發個別投保證。

查詢：如查詢，請透過電子郵件membership@eatahk.org與我們取得聯絡。